放映時間表 Screening Schedule

香港文化中心大劇院 Grand Theatre, Hong Kong Cultural Centre			九龍尖沙咀梳士巴利道 10 號 10 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon
10/9	(三 Wed)	7:30pm	天堂旅行團 Always Have Always Will

香港電影資 Cinema, Hor	料館電影院 ng Kong Film Ar	chive	香港西灣河鯉景道 50 號 50 Lei King Road, Sai Wan Ho, Hong Kong
13/9	13/9 (六 Sat)		朱同在三年級丟失了超能力 Day Dreaming 映後談「我們需要怎樣的超能力?」* 講者:金夢瑤博士 Speaker: Dr. Jin Mengyao
		7:30pm	祝你幸福! Enjoy Yourself
14/9	(日 Sun)	3:00pm	目中無人:以眼還眼 Eye for an Eye 2
1/10	(Ξ Wed)	2:00pm	家庭簡史 Brief History of A Family
PH		4:00pm	乘船而去 Gone with the Boat
29/10 PH	(三 Wed)	2:00pm	負負得正 Land of Broken Hearts

	香港太空館演講廳 Lecture Hall, Hong Kong Space Museum		九龍尖沙咀梳士巴利道 10 號 10 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon
20/9	(六 Sat)	7:30pm	負負得正 Land of Broken Hearts
27/9	(六 Sat)	7:30pm	野孩子 Stand by Me
28/9	(日 Sun)	3:00pm	朱同在三年級丟失了超能力 Day Dreaming
4/10	(六 Sat)	7:30pm	我們一起搖太陽 Viva La Vida
12/10	(日 Sun)	7:30pm	穿過月亮的旅行 I Love You, to the Moon, and Back
18/10	(六 Sat)	7:30pm	目中無人:以眼還眼 Eye for an Eye 2 映後談「聽風刀與用心棒,誰更目中無人?」* 講者:何故 Speaker: Keith Ho
19/10	(日 Sun)	7:30pm	祝你幸福! Enjoy Yourself
26/10	(日 Sun)	7:30pm	家庭簡史 Brief History of A Family

*映後談 (粵語主講) Post-screening Talk in Cantonese

映後談座位有限,持映後談電影放映門票的觀眾優先入座,其餘座位先到先得。觀眾可於映後談開始前 15 分鐘於香港電影資料館 1 樓大堂或香港太空館地下大堂等候入座。

Limited Seats available for post-screening talk. Ticket holders of the screening with post-screening talk will be admitted with priority. Remaining seats will be open on a first-come, first-serve basis. Audience are welcome to queue up at 1/F, Hong Kong Film Archive and G/F, Hong Kong Space Museum 15 minutes before the talk begins.

免費放映時間表 Free Screening Schedule

香港大學黃麗松講堂 香港薄扶林道香港大學百周年校園
Rayson Huang Theatre, Centennial Campus, The University of Hong Kong,
The University of Hong Kong Pokfulam Road, Hong Kong

12/9 (五 Fri) 長沙夜生活 Tale of the Night

影藝戲院(青衣城) Cine–Art House (Maritime Square)			青衣青敬路 31 號青衣城 2 期 3 樓 326 號 Shop 326, 3/F, Maritime Square 2, 31 Tsing King Road, Tsing Yi		
14/9 (日 Sun)	11:30am	長沙夜生活	Tale of the Night		

北區大會堂演奏廳		上水龍運街2號
Auditorium, North District Town Hall		2 Lung Wan Street, Sheung Shui, New Territories
28/9 (日 Sun)	3:00pm	雄獅少年 2 I am What I am 2

香港科學館演講廳		尖沙咀東部科學館道 2 號	
Lecture Hall, Hong Kong Science Museum		2 Science Museum Road, Tsim Sha Tsui East	
11/10 (六 Sat)	3:00pm	雄獅少年 2 I am What I am 2	

免費放映 Free Screening

憑票免費入場,門票將在所屬放映場地派發。香港大學徐展堂樓5樓香港大學職員協會於9月1日起星期一至五(上午十時至下午六時)派發。影藝戲院(青衣城)於9月1日起派發;北區大會堂辦事處於9月14日起派發;香港科學館一樓大堂詢問處於9月22日起逢星期一至三、五(上午十時至下午七時)及逢星期六至日(上午十時至下午九點)派發。每人限取每場門票兩張,先到先得,派完即止。

Free Admission with ticket. Free admission tickets will be distributed at respective screening venues. 5/F, T.T. Tsui Building, The University of Hong Kong Staff Association starting from 1 September, every Monday to Friday (10am to 6pm). Cine–Art House (Maritime Square) starting from 1 September; office at North District Town Hall starting from 14 September; the Information Counter at 1/F Lobby of Hong Kong Science Museum starting from 22 September, every Monday to Wednesday and Friday (10am to 7pm) and every Saturday to Sunday (10am to 9pm). Each person can obtain up to two tickets per screening on a first–come, first–served basis.

• 查詢電話 Enquiries: 2385 7053 (香港大學及影藝戲院場次 Screenings at The University of Hong Kong & Cine-Art House (Maritime Square) / 2734 2900 (北區大會堂及香港科學館場次 Screenings at North District Town Hall / Hong Kong Science Museum)

本節目內容並不反映主辦機構的意見。

如遇特殊情況,主辦機構保留更改節目及講者的權利。

The content of the programme does not represent the views of the presenters.

The presenters reserve the right to change the programme and speakers should unavoidable circumstances make it necessary.